

# GF-fjordparken

## Referat af ordinær generalforsamling

Lørdag den 13. april 2019 kl. 10.00 i Skuldelev Hallens Café.

### Dagsorden jf. foreningens vedtægter:

1. Valg af dirigent
2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år, herunder status på dige projektet
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse
4. Budget, herunder fastsættelse af kontingent, fondsbidrag, honorar, indskud, administrationstillæg, gebyrer m.v.
5. Forslag fra bestyrelsen
6. Forslag fra medlemmerne
7. Valg af formand/kasserer
8. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer, derunder 2 suppleanter
9. Valg af 1 revisor, derunder 2 suppleanter
10. Eventuelt

Der var 61 stemmeberettigede medlemmer repræsenteret.

Bestyrelsens formand Hanne Rahbæk bød alle velkommen til årets generalforsamling i Gf-fjordparken.

### Ad. Pkt. 1: Valg af dirigent

Bestyrelsen foreslog Allan Kirkestrup (AK) som dirigent. Dette blev vedtaget med klapsalver.

AK: Konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet, og at dagsordenen er i overensstemmelse med vedtægternes § 9. AK erklærede på den baggrund generalforsamlingen for lovlig og beslutningsdygtig. Forsamlingen var enig med dirigenten i nævnte konstatering.

Dirigenten gav herefter ordet til formanden til fremlæggelse af bestyrelsens beretning.

### Ad. Pkt. 2: Bestyrelsens beretning

Formand Hanne Rahbæk (HR) gennemgik og supplerede den skriftlige beretning.

HR takkede alle de frivillige, som med deres daglige indsats får foreningen til at hænge sammen. Bestyrelsen har fokuseret på at lave ensartede retningslinjer for pleje af de grønne områder. En særlig tak til Keld (65) og Preben (142), som har indsamlet og istandsat foreningens borde-/bænkesæt.

HR oplyste, at såfremt bestyrelsen fortsatte, ville det kommende års fokuspunkter være kystsikring, stram kurs i forhold til inddrivelse af kontingenter samt medlemmernes fjernelse af udgåede/farlige træer og beskæring af bevoksning ud til fællesarealer.

AK: Det var en grundig og udtømmende beretning. Er der spørgsmål til beretningen?

Henry Jensen (21): For 2-3 år siden betalte Frederikssund Kommune 280.000 kr. til Niras, hvorfor skal vi nu betale flere penge?

HR: Det er to forskellige ting, vi betaler for. Kommunen har betalt for den forundersøgelserapport, som Niras har lavet. Rapporten danner grundlag for det videre arbejde. Vi betaler for yderligere rådgivning i forbindelse med ansøgningsprocessen, som består i en lang række forskellige ansøgninger.

Niels Handgaard (105:): Jeg er ansat i Sweco, og det er en helt normal pris.

Bo Jensen (91): Stor ros til bestyrelsen. I skal ikke stå til regnskab for beslutninger forud for valget af jer.

AK konstaterede, at der ikke var yderligere bemærkninger og beretningen blev godkendt enstemmigt.

### **Ad. Pkt. 3: Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse**

AK: Regnskabet er udsendt sammen med indkaldelsen. Der var ingen, der ønskede regnskabet læst op, ligesom der ikke var spørgsmål eller kommentarer til regnskabet. AK indstillede regnskabet til godkendelse.

Regnskabet blev godkendt enstemmigt.

### **Ad. Pkt. 4: Budget samt takstblad for 2019/2020**

Budget, herunder fastsættelse af kontingent, fondsbidrag, honorar, indskud, administrationstillæg, gebyrer m.v.

HR oplyste, at bestyrelsen tidligere har været fritaget for at betale kontingent. Det kan være problematisk skattemæssigt. Vi indstiller derfor, at bestyrelsen som i andre foreninger får en telefongodtgørelse og betaler det fastsatte kontingent.

Niels (105): Der er i budgettet afsat 500.000 kr. til dige. Det skal vel kun bruges, hvis diget bliver en realitet?

HR: Beløbet er afsat til rådgivning i forbindelse med diget. Såfremt projektet bliver afbrudt eller kan afsluttes billigere, bliver hele beløbet ikke brugt. Vi søger at styre økonomien så tæt som muligt.

AK: konstaterede at budgettet, inkl. takstblad, blev enstemmigt vedtaget.

#### **Ad. Pkt. 5: Forslag fra bestyrelsen**

AK: Bestyrelsen foreslår, at der indkøbes en eller to hjertestartere til placering i foreningens område.

HR: Det koster ca. 20-25.000 pr. hjertestarter og de kan opsættes, hvor der er strøm. Vi foreslår, at der opsættes en hjertestarter ved vandværket. Vores naboforening vil formentlig gerne være med til at betale. Desuden foreslår vi, at der tilbydes kursus i brug af hjertestarteren

AK: Konstaterede, at forslaget blev enstemmigt vedtaget.

#### **Ad. Pkt. 6: Der er ikke indkommet forslag fra medlemmerne (frist 1. marts, jf. vedtægtens pkt. 9.5)**

#### **Ad. Pkt. 7: Valg af formand/kasserer**

Formand Hanne Rahbæk (129) var på valg og er villig til genvalg. HR blev valgt for 2 år.

Kasserer Eron Jørgensen (184) blev i 2018 valgt for 2 år og var ikke på valg.

#### **Ad. Pkt. 8: Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer, derunder 2 suppleanter**

Jens Bisgaard (195) og Mogens Hansen (94) var på valg. Mogens Hansen var villig til genvalg og blev valgt for 2 år.

Bestyrelsen foreslår Michael Nymand (245) som nyt medlem af bestyrelsen. MN blev valgt for 2 år.

Bestyrelsen består herudover af Susanne Hansen (67), som i 2018 blev valgt for 2 år.

Som suppleanter for 1 år blev valgt Ulrik Weng (250) og Tove Werchmeister (68).

#### **Ad. Pkt. 9: Valg af 1 revisor, derunder 2 suppleanter**

Torben Tillerup (141) blev på generalforsamlingen i 2018 valgt for 2 år.

Der skal vælges en yderligere en revisor og 2 suppleanter.

Jørn Nymand (140) blev valgt som revisor for 2 år. Benny Pedersen (239) og Hakon Hedegaard (174) blev valgt som suppleanter for 1 år.

#### **Ad. Pkt. 10: Eventuelt**

AK: Under eventuelt kan alt drøftes, men intet besluttet. Er der nogen, der ønsker ordet?

HR: Der er fællesarbejde søndag den 21. april 2019 kl. 9:00 og nogle timer frem (man kan sagtens nå hjem til påskefrokosten). Mødested ved skuret på 54A. Medbring skovl, spade og rive.

HR: Hvis nogen har tid og lyst til at deltage i pleje af de grønne områder, skal de rette henvendelse til Keld Larsen (65). Keld koordinerer arbejdet på græsteamet, som altid kan bruge et ekstra medlem m/k, som kan fremmøde stabilt i sæsonen.

Henry Jensen (21): Der køres med alt for høj fart på stamvejen, det er meget generende.

Keld Larsen (65): Der køres meget stærkt på stamvejen. Det er ofte folk fra rensningsanlægget, der kører for stærkt.

HR: På grund af kommunens økonomi er det vanskeligt at få etableret vejbumpe eller chikaner. Det må være i orden, at man siger til, hvis man ser, at nogen har for meget fart på.

Hakon Hedegaard (174): Kan vi få et skilt op med anbefalet hastighed?

Bo Jensen (91): Det er muligt at etablere relativt billige hastighedsbegrænsende foranstaltninger, f.eks. en sandfyldt brandslange fastgjort over vejen.

HR: Vi undersøger nærmere om skiltning og mulighed for hastighedsbegrænsende foranstaltninger.

Der var blandt de fremmødte enighed om, at farten skal begrænses også på stamvejen, så børn uden fare kan lege i området. Vi tænker os selv om, taler med hinanden og med vores gæster om dette.

Benny Pedersen (239): Kan vi ikke få rettet nummerskiltet op ved nr. 240? (Husk til fællesarbejdet den 21. april 2019).

AK: Takkede hjerteligt for god dialog og mødedisciplin. Tak til bestyrelsen for en velforberedt generalforsamling.

Formand Hanne Rahbæk: Tak til alle for en god generalforsamling og mange tak til Allan Kirkestrup, som var dirigent i dag. Der blev afslutningsvist sagt tak og uddelt vingaver til alle de frivillige, som gør at foreningen fungerer i det daglige.

Referat v/Susanne Hansen

Den:

Den:

---

Dirigent Allan Kirkestrup

---

Formand Hanne Rahbæk